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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:1402 Rätten till färdtjänst

Allt fler blinda och gravt synskadade nekas tillstånd till färdtjänst. Synskadades 
Riksförbund, Förbundet Sveriges Dövblinda och Unga med Synnedsättning har 
samlat in 16 301 namnunderskrifter mot den försämrade färdtjänsten. De vill ha 
en ny färdtjänstlag som möjliggör synskadades rätt till färdtjänst. Jag har som 
trafikutskottets ordförande tagit emot namnunderskrifterna. De hade tidigare 
bett om att få lämna över dessa till Infrastrukturdepartementet, men fått nej.

Det är oacceptabelt att så många synskadade har nekats färdtjänst. Därför är det 
av allra högsta vikt att vi får en modern färdtjänstlag där alla med behov kan få 
den färdtjänst de behöver. Det är välkommet att tillståndsparagrafen i 
färdtjänstlagen ska utredas. Men problemet med nekad färdtjänst är akut. Fram 
till dess att färdtjänstlagen är ändrad finns risken att många synskadade 
kommer att fortsätta att nekas färdtjänst.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka ytterligare åtgärder avser ministern att vidta för att alla synskadade med 
behov av färdtjänst ska få rätt till sin färdtjänst?

………………………………………

Jens Holm (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-31
Besvaras senast
2022-04-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


